
Toloi: Doświadczenie w Romie było bardzo ważne

News - ASRoma.pl

Mimo prób Romie nie udało się wykupić z Sao Paulo Rafaela Toloi.

Brazylijczyk wrócił do ojczyzny po półrocznym wypożyczeniu. Dziś pojawiał

się na zgrupowaniu Sao Paulo, a jego wypowiedź przytoczył portal

saopaulofc.net.

 

- Każdy gracz czułby się szczęśliwy z powrotu do Sao Paulo i to przydarzyło się

również mi. Spotkałem mocny zespół, który rozgrywa dobry sezon w lidze

brazylijskiej. Doświadczenie w Romie było dla mnie bardzo ważne. Grałem w

zespole, który miał najlepszą defensywę w Europie. Miałem okazję grać w ważnych

spotkaniach i wszystko to było dla mnie ważne. Udowodniłem mój potencjał i dano

mi wiarygodność. Teraz dam z siebie co najlepsze Sao Paulo, tak jak robiłem to

zawsze.

 

Toloi zagrał w Romie 5 meczach Serie A.
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